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Summary:

This study attempts to identify the artistic characteristics and
literary features contained in the Almohad letters of different types and
purposes. It also aims to dust off what has been submerged in these
correspondences, whether they are descriptive, anecdotal, or Ikhwani.

Whatever the case, the art of letters in this era took the path of
perfection thanks to religion and conquests. It moved from short,
disjointed rhymes and general, general meanings to a precise style, with a
different purpose, and a profound impact.

Keywords: messages - Brotherhood - diwaniyah - descriptive - artistic
features.

Résumé:

Cette étude tente d'identifier les caractéristiques artistiques et les
traits littéraires contenus dans les lettres almohades de différents types et
finalités. Elle vise également a dépoussiérer ce qui a été submergé dans
ces correspondances, qu'elles soient descriptives, anecdotiques ou
ikhwani.

Quoi qu'il en soit, I'art des lettres a cette époque a pris le chemin
de la perfection grace a la religion et aux conquétes. Il est passé de rimes
courtes et décousues et de sens généraux a un style précis, avec un but
different et un impact profond.

Mots clés : messages - Fraternité - diwaniyah - descriptif - traits
artistiques.



